
loopbaan

“Het geeft een fijn  
gevoel dat ik alle 

vertrouwen van collega’s 
geniet, die mij hierin 

steunen en mijn  
‘rust’ gunnen”

Brenda

Brenda Hönen-Lubbers

“Toen ik 1 jaar geleden bij St. Anna begon, 
wist ik eerlijk gezegd niet wat ik zag en 
hoorde", vertelt Lilian Hanssen. “Waar je 
ook in het gebouw rondliep, overal hoorde 
je “ik weet het niet, moet je Brenda vragen” 
of ‘weet jij toevallig waar Brenda is, ik moet 
haar even hebben’. Werkelijk iedereen 
stoelde automatisch op de ervaring en 
expertise van Brenda. Dit heb ik inmiddels 
omgebogen. Enerzijds om Brenda beter 
in haar kracht te zetten en anderzijds om 
de collega’s meer zelf te laten nadenken 
over eventuele oplossingen voor problemen. 
Medewerkers staan nu ook meer in 
hun kracht.”

“Inderdaad wel heel herkenbaar”, vult 
Brenda lachend aan. “Misschien daarom 
wel leuk om mijn loopbaan binnen 
Sevagram eens chronologisch de revue 
te laten passeren.” ↦

Ze zeggen weleens dat je alle functies van een organisatie 
moet hebben doorlopen om mee te kunnen praten over 
hetgeen zich op de werkvloer afspeelt. Deze stelling 
gaat absoluut op voor Brenda Hönen-Lubbers, Coördi-
nator Zorg & Welzijn bij St. Anna. Reden genoeg voor 
Lilian Hanssen, Teammanager Zorg, om dit goede voor-
beeld voor anderen eens in het zonnetje te zetten. Een 
bijzonder verhaal over een even zo bijzondere collega.

Een doorzetter 
met ambitie
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Bijzondere carrière in een notendop

1994 Na diverse baantjes, waaronder 
bankmedewerkster bij ABN-AMRO en 
verkoopster bij een drogisterijketen, is het 
alweer 30 jaar geleden dat ik als huishoud-
assistente begon in het oude Valkenheim  
in Valkenburg. Destijds was het nog een 
splinternieuw gebouw, waar ik hielp om er 
de eerste bewoners te ontvangen. Op dat 
moment is eigenlijk mijn passie voor 
werken in de zorg ontstaan. Grappig om 
nu in mijn personeelsdossier terug te lezen 
dat ik werd aangenomen met een halfjaar- 
contract vanwege gebrek aan ervaring.

2006 Via de zorgopleiding SVOZ 
behaalde ik mijn Helpende-diploma.  
Om mij heen kijkende, zag ik dat enkele 
collega’s meer bevoegdheden hadden 
dan ik, zoals wondzorg, hetgeen mij 
heel interessant leek om ook onder de 
knie te krijgen.  

2007 Sevagram bood mij daarom al 
gauw de mogelijkheid om de IG-opleiding 
te volgen, die ik in 2009 met succes 
afrondde. Helaas was er toen in Valkenheim 
geen vacatureruimte beschikbaar en dus 
kwam ik terecht bij het net geopende Ter 
Eyck. Al snel merkte ik, overigens  niets ten 
nadele van Ter Eyck, dat ik hier geen echte 
uitdaging meer in mijn werkzaamheden 
zag. Het kleinschalig wonen lag me gewoon 
niet zo. Ik ben niet zo’n huishoudelijk type. 
En dagelijks een maaltijd verzinnen, was 
ook niet zo aan mij besteed. 

2010 Er kwam een vacature  
beschikbaar in Valkenheim waardoor ik  
op het oude nest kon terugkeren. Na een 
korte periode Valkenheim kwam ik in het 
Panhuys terecht. Hier kreeg ik 
in 2015 de mogelijkheid om te starten 
met de mbo-opleiding Verpleegkundige. 
Voorwaarde was wel dat ik een periode 
stage moest gaan lopen binnen een andere 
locatie, de Regenboog. Helaas kon ik door 
privé-omstandigheden de stage daar niet 

geheel afronden, maar mijn toenmalige 
teammanager zag genoeg potentie om mij 
mijn opleiding te laten afronden in het 
Panhuys.

2018 Als verpleegkundige in Panhuys 
leek het mij wel een leuke uitdaging om 
de Gespecialiseerd Verzorgende Psycho-
geriatrie (GVP)-opleiding te gaan volgen. 
Gezien de ophanden zijnde verhuizing naar 
het nieuwe Panhuys en de veranderende 
doelgroep van somatiek naar psycho-
geriatrie. Zo gezegd, zo gedaan.

2019 Toen de nieuwbouw van Panhuys 
afgerond was, heb ik ook de ontwikkelingen 
van deze mooie locatie, net als die van 
Valkenheim en Ter Eyck, vanaf het begin 
meegekregen en ben hierin meegegroeid 
en mijn diploma GVP afgerond.

2021 Locatie St. Anna zocht een 
verpleegkundige en dit leek me een 
leuke uitdaging, die ik ben aangegaan.
Bij de teammanager maakte ik mijn wensen 
kenbaar: ik wilde de HBO-V opleiding nog 
graag volgen. Niet veel later zette de toen- 
malige Zoco haar werkzaamheden buiten 
Sevagram voort, waardoor ik al vrij snel in 
de rol van coördinator werd gepositioneerd. 

2024 Op 17 oktober was het eindge-
sprek van mijn opleiding en 3 december 
nam ik mijn diploma in ontvangst.

Pas op de plaats
“Momenteel werk ik nog steeds met 
veel plezier bij St. Anna en Sevagram. 
Deelname aan de vakgroep en mee mogen 
denken over de toekomst zijn een leuke 
aanvulling op mijn dagelijks werk”, 
vervolgt Brenda. “En hoewel ik weet dat 
we haar vanwege haar kennis en inzet 
hier ooit eens zouden kunnen kwijtraken, 
geef ik haar mee nu toch echt eens te 
gaan genieten van hetgeen ze allemaal 
bereikt heeft”, aldus Lilian. “En dat ze 
even een pas op de plaats mag maken. 
Ik ga ervan uit dat dit niet haar eind -
station zal zijn. Brenda zal zich willen 
blijven ontwikkelen.”

Dankbaar
Brenda: “Ja, zeker nu ik pas verhuisd 
ben en weer de ruimte heb ontdekt om 
mijn hobby’s op te pakken. Het geeft een 
fijn gevoel dat ik alle vertrouwen van 
collega’s geniet, die mij hierin steunen en 
mijn ‘rust’ gunnen. Ik heb studie en werk 
gelukkig altijd goed kunnen combineren. 
Ik ben dan ook ontzettend blij dat Sevagram 
als werkgever mij enerzijds alle kansen 
heeft geboden, en nog steeds doet, om 
mij te kunnen blijven ontwikkelen tot 
wat ik nu ben en anderzijds mij hierin 
telkens heeft gemotiveerd en ondersteund. 
Ik zie wel wat de toekomst mij nog gaat 
brengen binnen Sevagram. Je bent 
tenslotte nooit te oud om te leren en 
je ambities te volgen.” ↤

De Keerderberg 
fuseert met  
Sevagram

nieuwelocatie

↥ Lilian Hanssen en Brenda Hönen-Lubbers

Armand Villevoije
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